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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
W ostatnim czasie w zwi¹zku z terminami zawierania umów i podpisywania kontraktów z NFZ wp³y-

wa do biur parlamentarzystów wiele pism, zarówno od wykonuj¹cych us³ugi medyczne, jak i od NFZ.
Nie bêdê przedstawia³ wszystkich opisywanych problemów, bo zapewne i Pani Minister, i minister fi-
nansów, który nadzoruje bud¿et, doskonale te problemy znaj¹.

Chcia³bym zwróciæ uwagê na nak³ady na oœrodki terapii uzale¿nieñ i dowiedzieæ siê na ten temat nie-
co wiêcej. Jak kszta³tuje siê koszt leczenia schorzeñ somatycznych spowodowanych nadu¿ywaniem al-
koholu i czy prowadzone s¹ w tej sprawie statystyki? Ile osób nieleczonych z uzale¿nieñ trafia do
placówek lecznictwa specjalistycznego? Czy s¹ robione tego typu analizy?

Oœrodki terapii uzale¿nieñ podnosz¹ argument, ¿e koszty leczenia schorzeñ powsta³ych w wyniku
uzale¿nieñ przekraczaj¹ wartoœæ ograniczenia kosztów ponoszonych przez NFZ na placówki lecznictwa
odwykowego.

Bardzo proszê o informacjê na temat przes³anek, jakimi kierowa³ siê NFZ, podejmuj¹c decyzjê o ob-
ni¿eniu wartoœci zakontraktowanych us³ug terapeutycznych na rok 2010 w porównaniu do roku 2009.
Czy œrodki, które nie trafi¹ do oœrodków terapeutycznych, przeznaczane s¹ w ramach tej samej grupy,
tak to nazwijmy, na przyk³ad na profilaktykê uzale¿nieñ?

Z powa¿eniem
Stanis³aw Gorczyca




